
                                                Aika luopua 

 

Nimittäin puheenjohtajuudesta. Olen ollut puheenjohtajana kolme vuotta ja sitä 
ennen hallituksen jäsenenä useita vuosia. En suinkaan ole kyllästynyt kerhoon 
mutta nyt on aika vetää vähän henkeä välillä. Jatkan talkoolaisena kiinteistön 
sähköasioiden ja muun kiinteistön ylläpidon asioissa. Kerhon toiminnan 
kannalta on hyvä että, henkilöstö uudistuu aina vähän kerrallaan. Myös 
hallitustoiminnassa on hyvä, että siellä on vanhoja ja uusia jäseniä. 

Puheenjohtajakausi on ollut erittäin mielenkiintoista ja myös haastavaa. Eteen 
on tullut monia tilanteita, joita on pitänyt pohtia vähän tarkemminkin. Hyvä että, 
tukenani on ollut hyvä ja toimiva hallitus. Suuri kiitos heille. Puheenjohtajana 
olen ollut ikään kuin aitiopaikalla seuraamassa kerhon toimintaa. Onneksi 
meillä on ollut riittävästi talkoolaisia, jotka ovat mahdollistaneet kerhon eri osa-
alueiden pyörittämisen. Iso kiitos myös heille. Tietysti kiitos kaikille kerholaisille 
jotka mahdollistavat kerhon olemassaolon. 

Kyllä meillä on hieno kerho, tästä on hyvä jatkaa uusin voimin.  

Hyvää Uutta Vuotta kaikille t. Leo Lyytikkä 


